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Vragen: 

In het besluit van december 2022 is opgenomen dat er na vijf jaar een 
evaluatie plaatsvindt, waarbij de raad kan besluiten of en hoe er wordt 
verdergegaan met een AZC op deze locatie. Er zal nu een nieuwe 
afspraak met het COA worden gemaakt. 
 
1. Blijft de termijn waarna geëvalueerd en besloten wordt (vijf jaar) in 

de overeenkomst staan, en zo ja, wanneer loopt die termijn dan af; 
in 2027, of vijf jaar na de wijziging van de overeenkomst (2029)? 

 
Gezien de staat van “De Molenwiek”, waardoor er minder plekken in 
het pand gerealiseerd kunnen worden, en de verhoging van het aantal 
op te vangen asielzoekers, blijven minder units beschikbaar voor 
andere wijzen van bewoning.  
 
2. Hoeveel plekken blijven er over als het AZC voor 407 asielzoekers 

wordt benut? 
3. Is er in de directe omgeving van het Molenwiekgebouw ruimte om 

alsnog de Goudse Plus te realiseren op deze locatie, rekening 
houdend met de hogere aantallen asielzoekers?  

 
Middels de kruimelregeling (omgevingsvergunning strijdig gebruik)heeft 
het college het buitenterrein voor de duur van 5 jaar ook de 
bestemming maatschappelijk gegeven. Hierdoor is er geen nieuwe 
omgevingsvergunning nodig. 

 
4. Wat betekent het als deze vijf jaar voorbij zijn? Is dan alsnog een 

wijziging omgevingsvergunning nodig? 
 

5. Het verhogen van het aantal opvangplekken voor asielzoekers leidt 
in de keuze van het college tot een verlaging van het aantal plekken 
voor minderjarige asielzoekers. Was het ook mogelijk geweest om 
hier een andere verhouding in te kiezen, bijvoorbeeld een hoger 
aantal minderjarigen? En zo nee, waarom is niet besloten tot 
handhaving van het aantal op het afgesproken niveau? 

1. De periode van het tijdelijke AZC loopt af in februari 2028. In de 
bestuursovereenkomst is opgenomen dat Burgemeester en wethouders na 
tweeëneenhalf jaar de situatie evalueren en bespreken met de raad of een 

 
 



permanente opvanglocatie hier mogelijk is. Dat betekent dat we in het najaar 
van 2025 hiermee terugkomen bij de Raad.  
2. Wanneer het AZC voor 407 asielzoekers wordt benut dan blijven er naar 
verwachting 10 8-persoons woonunits beschikbaar voor invulling van de 
‘plus’.  
3. Naast de 10 woonunits, heeft het COA toegezegd om in de tijdelijke situatie 
een fietsenwerkplaats te faciliteren. Omdat de mogelijkheden op de 
Molenwieklocatie beperkt zijn, worden er op dit moment verschillende 
scenario’s uitgewerkt om te onderzoeken welke mogelijkheden er in de stad 
zijn voor het creëren van deze “plus”. Hierbij wordt tevens rekening gehouden 
met de hogere aantallen asielzoekers. 
4. Binnen vijf jaar na afgifte van de omgevingsvergunning (februari 2028) 
dient er door het COA voor het terrein en de units een nieuwe 
omgevingsvergunning voor tijdelijke gebruik aangevraagd (en afgegeven) te 
zijn of dient het omgevingsplan te zijn gewijzigd (permanent AZC).  
5. Het klopt dat hiermee de opvang van het aantal AMV met 15 plekken wordt 
teruggebracht. Het zou ongetwijfeld mogelijk zijn geweest om een andere 
verhouding met het COA af te spreken, waarbij het aantal van 407 
gehandhaafd zou blijven. Echter, door de enorme groei van het ISK door de 
opvang van grote groepen in onze regio gemeenten, is een andere 
verhouding niet wenselijk. Het ISK heeft aangegeven de grote groei niet meer 
zonder hulp uit de regio aan te kunnen.  

 

  
 

 

 


